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Zápis č. 3/2020 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 29. 4. 2020 v obecním hostinci v 17 hodin.

 USNESENÍ ZASTUPITELSTVA

Přítomni: 7 členů zastupitelstva
Omluveni: 2 členové J. Netík, R. Černý
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: P. Prause, J. Baše
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Bod č. 1: Zahájení

 – Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17.00 hodin starostou obce Ja-
kubem Šimerdou. Zapisovatelkou byla jme-
nována Z. Andržová a ověřovateli zápisu 
byli jmenováni P. Prause a J. Baše.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 1/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu P. Prauseho 
a J. Bašeho.
Bod č. 2: Schválení programu

 – Předsedající seznámil přítomné s návrhem 
programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s infor-
mací zveřejněnou na úřední desce. Před-
sedající dal hlasovat o návrhu programu 
včetně jeho doplnění a změn (bod č. 7, 8, 9, 
19, 24, 25, 26).

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 2/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený pro-
gram zasedání.
Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu 
č. 2/2020
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Návrh na vyřazení majetku obce

 – Zastupitelům byl předložen návrh likvidač-
ní komise na vyřazení majetku obce.

Zahradní altán zelený – 1.720 Kč – poškozený
– nadměrný odpad
Kompresor – 4.200 Kč – zastaralý – sběr kovo 

SDH
Nabíječka – 3.300 Kč – nefunkční–elektroodpad
Kontejner zelený – 43.920 Kč – nahrazeny no-

vými – EKOKOM 
Sekačka GT 53 SB –11.990 Kč – neopravitelná 

– sběr kovo SDH
Plechová čekárna Lhota 12.690 Kč – nahrazena 

novou – sběr kovo SDH
Kabřinec – 35.700 Kč – rozpad vlivem stáří 

a skladováním – objemný odpad
Hlasování: pro 7 : proti 0 
Usnesení č. 3/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje vyřazení majetku 
dle návrhu likvidační komise. 
Bod č. 5: Návrh na vyřazení majetku v ZŠ

 – Zastupitelům byla předložena žádost o vy-
řazení majetku obce, který je ve výpůjčce 
v MŠ Bolehošť. Jedná se o televizor ELEK-
TA z roku 1994.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 4/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje vyřazení televi-
zoru ELEKTA, který je ve výpůjčce v MŠ Bole-
hošť, z majetku obce. 
Bod č. 6: Žádost o schválení přijetí věcného 
daru

 – Paní ředitelka Mgr. Boukalové, předložila 
zastupitelům ke schválení přijetí věcného 
daru (televizor JVC v ceně 5400 Kč) do ma-
teřské školy od pana Jana Bašeho.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 5/3/2020

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí daru 
do mateřské školy.
Bod č. 7: Schválení zařazení území obce 
do působnosti MAS NAD ORLICÍ, o. p. s.

 – Zastupitelům byl předložen ke schválení 
návrh na zařazení území obce Bolehošť 
do působnosti MAS NAD ORLICÍ o. p. s.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 6/3/2020
Zastupitelstvo obce Bolehošť schvaluje za-
řazení území obce do území působnosti MAS 
NAD ORLICÍ o. p. s. na programové období 
2021-2027. 
Bod č. 8: Schválení závěrečného účtu obce 
a závěrky obce za rok 2019

 – Závěrečný účet obce za rok 2019 byl zve-
řejněn od 7. 4. do 29. 4. 2020 jeho součástí 
je zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 
2019. Zároveň zastupitelé přijali systémové 
opatření k nápravě méně závažných chyb. 

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 7/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet 
obce za rok 2019 s výhradou. 
Účetní závěrka obce za rok 2019 byla předlo-
žena zastupitelům obce ke schválení.
Hlasování: pro 7 (Jakub Šimerda, Petr Prause, 

Jan Baše, Alena Jelínková, Hana Kučerová, 
Miroslav Máslo, Ivo Šimerda) 

Proti: 0
Usnesení č. 8/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku 
obce za rok 2019. 
Bod č. 9: Schválení smlouvy o pronájmu sil-
ničního pozemku s SSKHK

 – Zastupitelům byla předložena smlouva 
s SSKhk o podmínkách užívání silničního 
pozemku ke stavební činnosti – výstavba 
chodníku 2. část II. etapa. 

Hlasování : pro 7 : proti 0
Usnesení č. 9/3/2020
Zastupitelé schvalují smlouvu o podmínkách 
užívání silničního pozemku ke stavební čin-
nosti s SSKHK a pověřují starostu k podpisu 
smlouvy.
Bod č. 10: Smlouva o poskytnutí dotace 
na dopravní obslužnost

 – Zastupitelé projednali smlouvu s Khk 
na zajištění dopravní obslužnosti veřejnou 
linkovou dopravou. 

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 10/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu s Khk 
o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na zajiš-
tění dopravní obslužnosti veřejnou linkovou 
dopravou a pověřují starostu k podpisu. 
Bod č. 11: Schválení smlouvy s dodavatelem 
energií na rok 2021+ 

 – Pan starosta předložil zastupitelům smlou-
vu s dodavatelem energií fi rmou MND, kte-
rá nabídla nižší cenu energií než stávající 
dodavatel ČEZ na rok 2021. Jedná se o do-
davatele elektrické energie. 

Hlasování: pro: 7 : proti: 0
Usnesení č. 11/3/2020
Zastupitelé obce schvalují smlouvu s fi rmou 
MND na dodávku elektrické energie a pověřují 
starostu k podpisu smlouvy.
 

Bod č. 12: Schválení dodatku č. 23 ke smlou-
vě – AQUA Servis 

 – Starosta obce seznámil zastupitele s dodat-
kem smlouvy č. 23, ke smlouvě o provozo-
vání vodovodu se spol. AQUA servis RK. 
Jedná se o schválení ceny vody v souvislos-
ti se snížením sazby DPH. 

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 12/3/2020
Zastupitelé obce schvalují dodatek smlouvy 
č. 23 ke smlouvě o komplexním provozování 
infrastrukturního majetku z 1. 9. 1994 s AQUA 
servisem a pověřují starostu k jeho podpisu.
Bod č. 13: Schválení OZV č. 1-4/2020

 – Zastupitelé projednali vyhlášku č. 1/2020 
o stanovení systému nakládání s odpady.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 13/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku č. 1/2020 o stanovení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, vy-
užívání a odstraňování komunálních odpadů 
a nakládání se stavebním odpadem na území 
obce Bolehošť. 

 – Zastupitelé projednali vyhlášku č. 2/2020 
o stanovení poplatku za provoz systému na-
kládání s odpady.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 14/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku č. 2/2020 o poplatku za provoz 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, vyu-
žívání a odstraňování komunálních odpadů. 

 – Zastupitelé projednali vyhlášku č. 3/2020 
o místním poplatku ze psů.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 15/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku č. 3/2020 o místním poplatku 
ze psů. 

 – Zastupitelé projednali vyhlášku č. 4/2020 
o místním poplatku z pobytu.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 16/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku č. 4/2020 o místním poplatku 
z pobytu. 
Bod č. 14: Nabídka na údržbu stromů v obci 
Starosta obce předložil zastupitelům nabídku 
na údržbu stromů v obci od firmy Zahrada 
Harta.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 17/3/2020
Zastupitelé schválili provedení údržby stromů 
v obci fi rmou Zahrada Harta.
Bod č. 15: Opravy komunikací v roce 2020

 – Starosta předložil přítomným nabídku 
na opravu komunikací v obci. Nabídku za-
slaly 2 fi rmy – ROADMEDIC s.r.o. Šum-
perk a REPARE Trutnov. Opravy provede 
fi rma ROADMEDIC do výše schváleného 
rozpočtu na opravy komunikací, priorit-
ně se budou řešit komunikace v nejhorším 
stavu (cesta k nádraží, v Lipinách, na ku-
chyňce). 

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 18/3/2020
Zastupitelé schválili nabídku fi rmy ROADME-
DIC s.r.o. Šumperk. 
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Bod č. 16: Jednání s KHK ohledně směny 
silničních komunikací

 – Seznámení s návrhem projednat s KHK 
směnu silničních komunikací. Zastupitelé 
berou návrh na vědomí.

Bod č. 17: Jednání s majiteli pozemků pro 
potřeby stezky k nádraží a Lipinám

 – Seznámení s návrhem projednat odkup po-
zemků od majitelů. Zastupitelé souhlasí se 
zahájením jednání o odkupu pozemků pro 
zhotovení stezky pro pěší k nádraží i Lipi-
nám.

Bod č. 18: zrušen
Bod č. 19: Nedostatečná kapacita MŠ Bole-
hošť

 – Pan starosta byl pověřen k poptání projek-
tanta na rozšíření kapacity v MŠ a ZŠ Bo-
lehošť.

Bod č. 20: Návrh na směnu pozemku p. Špaček 
 – Pan starosta seznámil přítomné s žádos-

tí o směnu pozemků s p. Špačkem. Záměr 
č. 2/2020 byl vyvěšen od 3. 3. 2020 do 
20. 3. 2020.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 19/3/2020
Zastupitelé schválili směnu části pozemku p. č. 
1610/1, ostatní plocha, ostatní komunikace 
o výměře 2.284 m2 zapsané na LV 10001 v k. 
ú. Bolehošť – (nový stav dle GP 467-5/2020 - 
p. č. 1610/1 ostatní plocha, ostatní komunika-
ce o výměře 2.247 m2, 1610/9 ostatní plocha, 
ostatní komunikace o výměře 37 m2)v majetku 
obce Bolehošť ve prospěch pana Špačka, Bo-
lehošťská Lhota 36, Bolehošť a - směnu čás-
ti pozemku p. č. 683 zahrada o výměře 1 189 
m2 a p.č.st. 96 zastavěná plocha o výměře 641 
m2 zapsané na LV 311 v k. ú. Bolehošť – (nový 
stav dle GP 467-5/2020 - p. č. 683/1 zahrada 
o výměře 1214 m2, p. č. 683/2 zahrada o výmě-
ře 9 m2, p. č. 1812 ostatní plocha, jiná plocha 
o výměře 10 m2, p. č. st. 366 zastavěná plo-
cha o výměře 50 m2, p.č.st. 96 zastavěná plo-
cha o výměře 591 m2) v majetku pana Špačka 
ve prospěch obce Bolehošť č.p. 10, Bolehošť. 
Směna bude provedena bez doplatku.
Bod č. 21: Žádost o odkup pozemku obce 

 – Zastupitelům byla předložena žádost p. Do-
lanského, Bolehošť č.p. 74 o odkup zaploce-
ného pozemku v majetku obce. Zastupitelé 
souhlasí s vyhověním žádosti. Na základě 
geometrického plánu bude vyvěšen záměr.

Bod č. 22: Výběr dodavatele stavby – „Bo-
lehošť – inženýrské sítě pro 15 RD, lokalita 
Kouty“

 – Do výběrového řízení se přihlásilo 6 fi rem:

 – STAVOKA a.s., Kosice
 – KVIS a.s., Pardubice
 – DMO SERVIS a.s., Praha
 – MATEX HK s.r.o., Hradec Králové
 – Agrostav a.s., Pardubice
 – Sovis a.s., Hradec králové

 – Způsob hodnocení byl dle zadávacích pod-
mínek. 

 – Výběrová komise po vyhodnocení doporu-
čila fi rmy v následujícím pořadí:
 – 1. STAVOKA a.s., Kosice
 – 2. KVIS a.s., Pardubice
 – 3. Agrostav a.s., Pardubice
 – 4. Sovis a.s., Hradec králové
 – 5. DMO SERVIS a.s., Praha
 – 6. MATEX HK s.r.o., Hradec Králové

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 20/3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh výběrové 
komise k veřejné zakázce „Bolehošť – inženýr-
ské sítě pro 15 RD, lokalita Kouty“ a zároveň 
pověřuje starostu k uzavření a podpisu smlou-
vy o dílo s uchazečem s nejvýhodnější nabíd-
kou tj. STAVOKA a.s., Kosice (nabídková cena 
10.591.953,06 Kč bez DPH). 
Bod č. 23: Smlouva darovací – Hospic Čer-
vený kostelec

 – Zastupitelům byla předložena žádost o pe-
něžní dar pro Hospic Červený Kostelec. 

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 21 /3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje peněžní dar 
ve výši 5.000 Kč pro Hospic Červený Koste-
lec a pověřuje starostu k uzavření a podpisu 
smlouvy. 
Bod č. 24: Pořádání Gulášových slavností 
v roce 2020

 – Z důvodu nařízení vlády ohledně konání 
akcí v době pandemie koronaviru, se letošní 
10. ročník Gulášových slavností ruší a pře-
souvá se na rok 2021.

Bod č. 25: Smlouva o zřízení věcného bře-
mene – služebnosti s ČEZ

 – Zastupitelům byla předložena smlouva 
o zřízení věcného břemene – služebnosti 
se spol. ČEZ – rekonstrukce elektro přípoj-
ky – podzemního distribučního kabelu NN 
a pojistkových skříní pro č.p. 86 a č.p. 27.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 22 /3/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu se spol. 
ČEZ na zřízení věcného břemen – služebnos-
ti č. IE-12-2006750/VB/03 Bolehošť-rek. nn 
od PB č. 39 po čp. 27.
Bod č. 26: Výše úplaty za předškolní vzdělá-

vání dítěte v MŠ v roce 2020 – 2021
 – Starosta seznámil přítomné s návrhem 

úplaty za umístění žáka v MŠ pro školní 
rok 2020 -2021. Výpočet dle nákladů MŠ 
v předchozím roce vychází 300 Kč/dítě. Za-
stupitelé souhlasí s částkou 300 Kč.

Hlasování: pro 7 : proti 0 
Usnesení č. 21/3/2020
Zastupitelé schvalují výši úplaty na žáka 
v MŠ Bolehošť na školní rok 2020/2021 ve výši 
300 Kč/měsíc.
Bod č. 27: Ostatní
a) paní účetní seznámila přítomné s provede-

ným rozpočtovým opatřením č. 1, které již 
schválil pan starosta 28. 2. 2020 a zastupi-
telé jej berou na vědomí

b) termín znovuotevření MŠ 25. 5. 2020 – za-
stupitelé berou na vědomí

c) žádost o příspěvek na výsadbu ovocných 
dřevin na soukromém pozemku – p. Mencl 

Hlasování: pro 0 : proti 7 
Usnesení č. 22/3/2020
Zastupitelé neschvalují příspěvek na výsadbu 
ovocných dřevin.
d) omítka sálu hostince – poptání cenové na-

bídky na opravu omítky
e) oprava chodníku v Bol. Lhotě – poptání ce-

nové nabídky
f) úprava terénu u stání na tříděný odpad v Li-

pinách – zastupitelé berou na vědomí
g) návrh na opatření zadržení vody v krajině 

v souvislosti s projektem odkanalizování 
obce 

h) zakoupení herních prvků pro dětský koutek 
u venkovní zahrádky obecního hostince

i) doplnění venkovního mobiliáře – v Bolehoš-
ťské Lhotě a na kuchyňce

j) seznámení s plánovanou údržbou v obci
k) zastupitelé projednali žádost o fi nanční pod-

poru Linky bezpečí s ohledem na rozpočet 
obce. Následně dal pan starosta hlasovat.

Hlasování: pro : 1 (Jelínková) : proti 6
Usnesení č. 23/3/2020
Zastupitelé neschvalují fi nanční příspěvek pro 
Linku bezpečí.
Bod č. 28: Diskuze

 – Návrh I. Šimerdy, vzdání se části odměny 
zastupitele ve prospěch daru švadlenám, 
které šily roušky pro občany Bolehoště. 
Přítomní s návrhem souhlasili. 

 Bod č. 29: Závěr
 – Starosta poděkoval přítomným za pozor-

nost a zasedání v 19.45 hod. ukončil.

Zápis č. 4/2020 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 25. 5. 2020 na obecním úřadu v 17 hodin.

Přítomni: 8 členů zastupitelstva 
Omluveni: 1 člen J. Netík – zaměstnání
Neomluveni: 
Ověřovatelé zápisu: I. Šimerda, A. Jelínková
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté: 
Bod č. 1: Zahájení

 – Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17.00 hodin starostou obce Ja-
kubem Šimerdou. Zapisovatelkou byla jme-
nována Z. Andržová a ověřovateli zápisu 
byli jmenováni I. Šimerda a A. Jelínková.

Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 1/4/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu I. Šimerdu 
a A. Jelínkovou

Bod č. 2: Schválení programu
 – Předsedající seznámil přítomné s návrhem 

programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s infor-
mací zveřejněnou na úřední desce. Před-
sedající dal hlasovat o návrhu programu 
včetně jeho doplnění a změn (bod č. 6, 7, 
8, 9,10, 11, 15).

Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 2/4/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený pro-
gram zasedání.
Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu 
č. 3/2020
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 
Bolehošť 

 – Účetní závěrka ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 
2019 byla předložena zastupitelům obce 
ke schválení, dále byl předložen návrh 
na rozdělení hospodářského výsledku 
ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 2019. Hospo-
daření roku 2019 skončilo ztrátou ve výši 
15.751,83 Kč.

Hlasování: pro 8 (Šimerda Jakub, Šimerda 
Ivo, Baše Jan, Černý Roman, Jelínková 
Alena, Kučerová Hana, Máslo Miroslav, 
Prause Petr), Proti: 0

Usnesení č. 3/4/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku 
ZŠ a MŠ za rok 2019 a dále schvaluje uhradit 
ztrátu za rok 2019 ve výši 15.751,83 Kč z re-
zervního fondu ZŠ a MŠ Bolehošť. 
Bod č. 5: Určení zástupce obce ve školském 
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výboru pro další období 
 – Navrženým zástupcem obce ve školském 

výboru pro další funkční období byla navr-
žena A. Jelínková.

Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 4/4/2020
Zastupitelstvo obce navrhuje A. Jelínkovu jako 
zástupce obce do školského výboru.
Bod č. 6: Průběh výstavby chodníku – schvá-
lení dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo 

 – Starosta obce seznámil přítomné s provede-
nými pracemi výstavby chodníku 2. etapa, 
2. část a dohodnutými víceprácemi a mé-
něprácemi, které budou součástí dodatku 
č. 1 ke smlouvě o dílo. Zastupitelům před-
ložil ke schválení dodatek č. 1 ke smlouvě 
o dílo „Výstavba chodníků 2. etapa, 2 část“ 
na vzniklé vícepráce a méněpráce. 

Hlasování: pro 8 : proti 0 
Usnesení č. 5/4/2020
Zastupitelé schvalují dodatek č. 1 ke smlouvě 
o dílo – výstavba chodníků 2. etapa, 2. část 
a pověřují starostu k podpisu.
Bod č. 7: Schválení smlouvy o dotaci z KHK – 
Výstavba chodníků 2. část, 2. etapa, úsek 1B
 – Starosta obce předložil zastupitelům ke schvá-

lení smlouvu o poskytnutí dotace z KHK 
z programu obnovy venkova 2020 na výstav-
bu chodníků 2. část, 2. etapa, úsek 1B.

Hlasování: pro 8  : proti 0 
Usnesení č. 6/4/2020
Zastupitelé schválili smlouvu o poskutnutí do-
tace z KHK z programu obnovy venkova 2020 
na výstavbu chodníků 2. část, 2. etapa, úsek 1B. 
Bod č. 8: Odkup pozemku pro potřeby no-
vého vrtu

 – Pan starosta seznámil přítomné s návrhem 
na odkup pozemků u vodojemu pro potřeby 
nového vrtu na pitnou vodu. Zastupitelé be-
rou informaci na vědomí.

Bod č. 9: Nové programové období dotací 
z EU 2021 – 2027

 – Zastupitelé byli seznámeni s novými mož-
nostmi dotací z EU. 

Bod č. 10: Architektonická studie rozšíření 
kapacity ZŠ a MŠ

 – Vzhledem k nedostačující kapacitě 
MŠ a ZŠ Bolehošť, byla projednána mož-
nost dalších úprav a rozšíření prostor ško-
ly. Dle požadavků paní ředitelky a starosty 
obce bude zadána architektonická studie.

Bod č. 11: Doplnění změny územního plánu
 – Zastupitelé byli seznámeni s návrhem dopl-

nění změny územního plánu č. 1. Zastupite-
lé berou návrh na vědomí. 

Bod č. 12: Další směřování projektu 15RD 
Kouty 

 – Starosta obce seznámil zastupitele se stá-
vájící situací ohledně pokračování výstav-
by inženýrských sítí pro stavební parcely 
v Koutech. Vzhledem k nezískání dotace 
na zasíťování je nutné revokovat usnesení 
č. 20/3/2020 z 29. 4. 2020 o zadání veřejné 
zakázky dodavateli stavebních prací. Pro-
jekt ve stávající podobě prozatím nebude 
realizován.

Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 7/4/2020
Zastupitelé obce revokují usnesení č. 20/2/2020 
z 29.4.2020.
Bod č. 13: Schválení záměru č. 3/2020 – pro-
pachtování pozemků

 – Pan starosta seznámil přítomné se záměrem 
č. 3/2020, který byl vyvěšen od 6. 4. 2020 
do 30. 4. 2020.

Hlasování: pro 8 . proti 0
Usnesení č. 8/4/2020
Zastupitelé schválili v souladu se zákonem 
č. 128/2000 Sb., zákona o obcích, v platném 
znění dle § 39 odst. 1) záměr propachtování 
pozemků – orné půdy, v majetku obce Bole-
hošť zapsaných na listu vlastnictví č. 10001 
vedeného u Katastrálního úřadu pro Krá-
lovéhradecký kraj, Katastrální pracoviště 

Rychnov nad Kněžnou: parc. č. 160/16 (1621 
m2, orná půda), parc. č. 160/33 (1197 m2, 
orná půda), parc. č. 160/32 (1070 m2, orná 
půda), par. č. 160/31 (944 m2, orná půda), 
parc. č. 160/30 (852 m2, orná půda), parc. č. 
160/29 (839 m2, orná půda), parc. č.160/10 
(1077m2, orná půda), parc. č. 160/24 (803m2, 
orná půda),parc. č. 160/23 (1096 m2, orná 
půda), parc. č. 160/1 (3327 m2, orná půda), 
parc. č. 160/27 (818 m2, orná půda), parc. č. 
160/26 (808 m2, orná půda), parc. č. 160/28 
(828 m2, orná půda), parc. č. 160/25 (802 
m2, orná půda),parc. č. 160/22 (892 m2, orná 
půda), parc. č. 160/21 (965 m2, orná půda) – 
celkem 17.939 m2.
Bod č. 14: Schválení směrnice č. 1/2020 

 – Starosta obce předložil zastupitelům 
ke schválení směrnici č. 1/2020 ke zřizo-
vání věcných břemen. Hlasování: pro 8 . 
proti 0

Usnesení č. 9/4/2020
Zastupitelé schválili směrnici č. 1/2020 ke zři-
zování věcných břemen.
Bod č. 15: Ostatní
a) oslavy 120 let výročí otevření obecního 

hostince – termín 15. 8. 2020 – seznámení 
s přípravami

b) budoucnost České pošty – seznámení se si-
tuací a nabídkou od České pošty

c) odkup objektu u obecního úřadu – stále pro-
bíhá jednání 

d) obsazení uvolněné pracovní pozice zaměst-
nance údržby – zveřejněna výzva

e) dokončení nátěru vodojemu
f) terénní úpravy plochy pod kontejnery v Lipi-

nách – ukončené práce
g) seznámení s výsledkem kontroly fi nančního 

výboru
Bod č. 16: Diskuze
Bod č. 17: Závěr

 – Starosta poděkoval přítomným za pozor-
nost a zasedání v 19.30 hod. ukončil.

Zápis č. 5/2020 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 13. 7. 2020 na obecním úřadu v 17 hodin.

Přítomni: 7členů zastupitelstva 
Omluveni: 1 člen J. Netík – zaměstnání, 
R. Černý – dovolená
Neomluveni: 
Ověřovatelé zápisu: H. Kučerová, M. Máslo
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté: 
Bod č. 1: Zahájení

 – Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17.00 hodin starostou obce Ja-
kubem Šimerdou. Zapisovatelkou byla jme-
nována Z. Andržová a ověřovateli zápisu 
byli jmenováni H. Kučerová, M. Máslo.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 1/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu H. Kučero-
vou a M. Másla.
Bod č. 2: Schválení programu

 – Předsedající seznámil přítomné s návrhem 
programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s infor-
mací zveřejněnou na úřední desce. Předse-
dající dal hlasovat o návrhu programu.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 2/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený pro-
gram zasedání.
Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 4/2020
Veškerá usnesení jsou v pořádku.

Bod č. 4: Revokace usnesení o výběru 
pachtýře 

 – Vzhledem ke změně v získání dotace na za-
síťování stavebních parcel, navrhuje pan 
starosta revokovat usnesení č. 8/4/2020 tý-
kající se záměru propachtování pozemků.

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 3/5/2020
Zastupitelstvo obce revokuje usnesení 
č. 8/4/2020 z 25. 5. 2020.
Bod č. 5: Projekt 15RD Kouty, zadání veřej-
né zakázky „Výstavba technické infrastruk-
tury pro 15RD Kouty“ a stanovení komise 
pro výběrové řízení

 – Zadání veřejné zakázky „Výstavba technic-
ké infrastruktury pro 15RD Kouty“. Tech-
nický dozor a koordinátora BOZP zajistí 
spol. IRBOS s.r.o. Čestice na základě již 
uzavřené smlouvy

Hlasování: pro 7 : proti 0 : 
Usnesení č. 4/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje spol. IRBOS 
Čestice k zadání veřejné zakázky a zastupování 
při zadávání veřejné zakázky „Výstavba tech-
nické infrastruktury pro 15RD Kouty“.
Usnesení č. 5/5/2020
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu a spol. 
IRBOS k zadání výběrového řízení na projekt 
„Výstavba technické infrastruktury pro 15RD 
Kouty“.

Usnesení č. 6/5/2020 
Zastupitelé dále pověřují komisi pro výběr do-
davatele.
Komise: Jakub Šimerda, Petr Prause, Miroslav 
Máslo, Roman Černý, zástupce IRBOSu
Náhradníci: Ivo Šimerda, Jiří Netík, Alena Je-
línková, Hana Kučerová, zástupce IRBOSu
Bod č. 6: Zadání veřejné zakázky “Výstavba 
multifunkčního hřiště“ a stanovení komise 
pro výběrové řízení 

 – Nabídku na zadání veřejné zakázky „Vý-
stavba multifunkčního hřiště“ a dále 
na technický dozor a koordinátora BOZP 
podali 2 fi rmy:
 – IRBOS s.r.o. Čestice
 – CEP a.s. Hradec Králové

 – Hlasování: pro 7 : proti 0 : 
Usnesení č. 7/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou na-
bídku od spol. IRBOS Čestice k zajištění TDS 
a BOZP u zakázky „Výstavba multifunkčního 
hřiště“.
Usnesení č. 8/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje spol. CEP a.s. 
Hradec Králové k zadání veřejné zakázky a za-
stupování při zadávání veřejné zakázky „Vý-
stavba multifunkčního hřiště“.
Usnesení č. 9/5/2020
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu a spol. 
CEP a.s. Hradec Králové k zadání výběrové-
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ho řízení na projekt „Výstavba multifunkčního 
hřiště“.
Usnesení č. 10/5/2020 
Zastupitelé dále pověřují komisi pro výběr do-
davatele.
Komise: Jakub Šimerda, Petr Prause, Miroslav 
Máslo, Roman Černý, zástupce CEPu
Náhradníci: Ivo Šimerda, Jiří Netík, Alena Je-
línková, Hana Kučerová, zástupce CEPu
Bod č. 7: Studie proveditelnosti „Revitaliza-
ce objektu ZŠ a MŠ Bolehošť“
– Starosta obce předložil zastupitelům návrh 

studie proveditelnosti k rozšíření kapacity 
ZŠ a MŠ Bolehošť. Zastupitelé berou návrh 
na vědomí. 

Bod č. 8: Schválení kupní smlouvy na odkup 
objektu a pozemku před OÚ
– Pan starosta předložil přítomným návrh 

smlouvy k odkupu objektu a pozemku Bo-

lehošť č.p. 86 p.č. st. 43/2 a p.č. 1617/15.
– Hlasování: pro 7 : proti 0 : 
Usnesení č. 11/5/2020
Zastupitelstvo obce schvaluje kupní smlouvu 
na objekt č.p. 86 p.č. st. 43/2 a p.č. 1617/15 vše 
v k.ú. Bolehošť za cenu 750.000 Kč a pověřují 
starostu k podpisu smlouvy.
Bod č. 9: Ostatní
a) oslavy 120 let výročí otevření Obecního 

hostince – termín 15. 8. 2020 – doplnění 
příprav

b) opravy budovy obecního hostince – zadání 
drobných oprav

c) rozpočtové opatření č. 2 schválené starostou 
obce 23. 6. 2020 – na vědomí

d) nákup vodoměrů a seznámení s průběhem 
oprav vodovodu v Bol. Lhotě

Hlasování: pro 7 : proti 0 : 
Usnesení č. 12/5/2020

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup vodoměrů 
v počtu 8 kusů.
e) žádost p. R. Kubcové o odprodej obecního 

pozemku
Hlasování: pro 0 proti 5 (Baše, Šimerda I., 
Kučerová, Máslo, Prause)
zdržel 2 (Šimerda J., Jelínková) 
Usnesení č. 13/5/2020
Zastupitelstvo obce neschvaluje odprodej 
obecního pozemku v Bol. Lhotě.
f) koncept budoucí stezky k vlakovému nádraží 

– seznámení se studií
g) seznámení s výsledkem kontroly kontrolní-

ho výboru
Bod č. 10: Diskuze
Bod č. 11: Závěr
– Starosta poděkoval přítomným za pozor-

nost a zasedání v 19 hod. ukončil.

 Z NAŠÍ OBCE
Výstavba chodníků na Solnické a úprava povrchu křižovatky
 V letošním roce se podařilo dokončit chodník na Solnické uli-
ci a tím zajistit bezpečný pohyb chodců při cestě do centra obce. 
Chodník se nachází podél frekventované a poměrně úzké krajské 
komunikace III. třídy. Po této stavbě byla poptávka především 
z řad majitelů novostaveb při výjezdu z obce. Nemůžeme se jim 
divit. Obec v minulosti pro jejich nemovitosti vybudovala do-
pravní napojení a inženýrské sítě, chodník pro pěší však dlouho 
chyběl. V této části obce je také aktuálně největší počet malých 
dětí, kteří budou v nejbližších letech navštěvovat místní školku 
a školu.
Touto stavbou se také významně zlepšil rozhled v křižovat-
ce tvaru T u zvoničky. Zaparkovaná vozidla podél nemovitostí 
bránila ve výhledu při jízdě směrem od školy a nutila vozidla, 
která zastavovala na stopce, zajíždět až do křižovatky. Pro maji-
tele nemovitostí, kteří zde nadále nemohou parkovat svá vozidla, 
to samozřejmě znamená komplikaci, a proto jim děkuji za při-
způsobení se nové situaci. Však také dva z majitelů navrhli, 
že si na své náklady vybudují parkovací plochu pro 3 vozidla 

na travnaté ploše podél komunikace u čp. 9. Zastupitelstvo jim 
vyhovělo a poskytlo pro tento účel část obecního pozemku.
Rozpočet této části stavby dle projektu přesahoval částku 
2 500 000 Kč s DPH. Z výběrového řízení, kterého se účastnilo 
5 fi rem, vzešla i pro tentokrát nejlépe společnost DMO SERVIS, 
a. s. Vítězná nabídka byla na částku 1 907 279 Kč s DPH. Ko-
nečná suma za celou stavbu včetně víceprací a méněprací je 
1 953 325 Kč s DPH. Na výstavbu chodníku jsme tentokrát 
žádali hned o dvě dotace. Bylo to administrativně náročnější. 
Museli jsme nechat rozdělit rozpočty dle požadavků dotačních 
titulů a přepracovat technickou zprávu. Bohužel se nám nepoda-
řilo pokračovat ve spolupráci s původním projektantem stavby, 
a tak jsme požádali o pomoc společnost LEGENE, která aktuál-
ně projektuje chodník v Bolehošťské Lhotě. Ta nám vyhověla, 
a i díky ní jsme obě dotace získali. Závěrečné vyúčtování te-
prve probíhá, ale již nyní víme, že od Královéhradeckého kra-
je dostaneme cca 200 000 Kč. Z programu IROP pod hlavičkou 
Ministerstva pro místní rozvoj, do kterého jsme se zapojili díky 
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místní akční skupině NAD ORLICÍ, získáme cca 1 000 000 Kč. 
Konečná spoluúčast obce na této investiční akci tedy bude kolem 
750 000 Kč, tedy přibližně 38 % nákladů stavby. To samozřejmě 
nejsou všechny náklady, které bylo nutné za celou dobu vynalo-
žit. Nejsou do toho započítány náklady na projekt, administraci 
dotací, výběrové řízení, archeologický průzkum atd.
Během kontrolních dnů stavby se ukázalo, že asfaltový povrch 
křižovatky má spád směrem k chodníku a kolem něj by zůstávaly 
kaluže vody. Na následující kontrolní den jsme si tedy pozvali 
zástupce Údržby silnic Královéhradeckého kraje a celou situaci 
jsme jim vysvětili. Museli uznat, že tento stav by zejména v zimě 
ohrožoval bezpečnost silničního provozu, a tak „našli“ peníze 

na to, aby velkou část křižovatky na své náklady vyfrézovali 
a položili nový asfalt ve správném spádu. Povrch křižovatky byl 
ve velmi špatném stavu již před stavbou chodníku, zejména kvůli 
boulím. Proto jsme rádi, že se i toto podařilo vyřešit.
Bezpečný pohyb chodců v obci je pro nás prioritou. Když vše 
dobře půjde, budeme mít do konce roku stavební povolení 
na 2 úseky chodníku v Bolehošťské Lhotě. I v tomto případě je 
pravděpodobné, že bude stavba rozdělena na 2 části. Nezbývá 
než doufat, že budou vyhlášeny i vhodné dotační tituly. Nadále 
probíhají přípravy i na stezce k nádraží.

Jakub Šimerda
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Opravy komunikací
 Vybrat obecní komunikace, které letos 
opravíme nebylo jednoduché. Ve špat-
ném stavu je totiž většina z nich. Zdaleka 
v nejhorším stavu však byla příjezdo-
vá komunikace k nádraží a v Lipinách 
k čp. 21.
Cesta k nádraží si zasloužila celkovou 
opravu a ta byla také provedena. Vyčištění 
zametacím vozem bylo následované vy-
správkami nejhlubších výtluků metodou 
Turbo. Poté byl položen tzv. „mikroko-
berec“ po celé ploše vozovky v několika 
vrstvách. Tento povrch není tak rovný 
a uhlazený jako nový asfalt, ale pro potře-
by dopravní obsluhy k nádraží tato tech-
nologie bohatě postačuje. 
V Lipinách k čp. 21 byla komunikace po-
škozená předchozí výstavbou rodinných 
domů a s tím spojeným pohybem těžké 
techniky. Vlivem propadu krajnic a vy-
boulení středu komunikace docházelo 
ke škrtání spodků vozidel o povrch silni-
ce. Nejhlubší koleje tedy byly nadvakrát 
vyspraveny metodou Turbo, čímž se po-
vrch v nejhorších místech vyrovnal.
Mimo jiné jsme i v letošním roce využili 
nadbytečný materiál z asfaltování spáry 
podél nového chodníku na Solnické. As-
falt byl využit na velkou záplatu komu-
nikace v ulici podél Velkého Nadýmače.
Člověk by si řekl, že za 250 000 Kč se 
toho dá opravit víc, ale bohužel jsou jaké-
koli opravy komunikací velmi nákladné. 

Jakub Šimerda

Údržba vodárenké infrastruktury
 V posledním zpravodaji jsme psali 
o nutných opravách a údržbě naší vodá-
renské infrastruktury. Všech 5 plánova-
ných oprav je v tuto chvíli hotových, a tak 
si je krátce shrneme. Všechny zajišťovala 
společnost Aquaservis.
Největší položkou byla výměna vodovodu 
v Bolehošťské Lhotě, která předchází pří-
pravě projektu na dokončení chodníků ve-
doucích v trase vodovodu. Během výměny 
také došlo k vybudování pěti nových vo-
dovodních přípojek k nemovitostem, aby 
se v budoucnu předešlo zásahům do no-
vého chodníku. Výměna vyžadovala pou-
ze jednodenní odstávku dodávek vody 
ve Lhotě. Možná jste si všimli, že výko-
pové práce nebyly realizovány v celé dél-
ce výměny vodovodu. Výkopy bylo nutné 
dělat pouze v místě domovních přípojek. 
Bylo tomu tak z toho důvodu, že byla pou-
žita technologie, při které se původní liti-
nové potrubí rozdrtilo a v trase stávajícího 
uložení se protáhlo nové plastové potrubí. 
Je to podobné, jako když se dělá řízený 
podvrt.
Nutnou údržbou prošel také věžový vodo-
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Mobiilář v obci
 Během května a června byl rozšířen 
obecní mobiliář dvěma novými lavička-
mi s koši. Jedna je umístěna v Koutech 
s výhledem do obnoveného ovocného 
sadu a druhá ve Lhotě naproti historické 
hasičské zbrojnici. Aby se daly lavičky 
příjemně využívat i v horkých letních 
dnech, umístili jsme je pod vzrostlejší 
lípy, které poskytují stín. Vznikla tím dvě 
nová odpočinková místa, která jsou obča-
ny k mé radosti ihned využívána, třeba při 
procházkách s dětmi. Díky takovým mís-
tům vypadá obec útulněji. Na obě odpo-
činková místa jsme také obdrželi pozitivní 
ohlasy.

Jakub Šimerda

jem, zejména jeho vnitřní nátěr. Jak vidíte na fotografi ích, na stěnách se již objevovala 
rez. Po dobou nátěru byl vodojem odstaven. Bylo nutné tedy udělat tzv. „bypass“ a při-
pojit frekvenční měnič na nautilu, která suplovala funkci vodojemu po dobu odstávky. 
Bohužel se zejména v počátku odstávky stávalo, že docházelo k výraznému poklesu 
tlaku ve vodovodu, zejména na konci sítě, např. ve Lhotě. Stávalo se to zejména v ran-
ních hodinách. Nautila nebyla schopná dodávat takové množství vody, jako vodojem. 
Příčinu významného poklesu tlaku jsme zjistili. Docházelo k jednorázovým velkým 
odběrům vody pro účely zemědělských postřiků. Po dohodě došlo k prodloužení času 

napouštění cisteren pro tyto účely a tím od-
lehčení nároků na dodávky vody. Problém 
s poklesem tlaku se tím podařilo téměř eli-
minovat. Proto děkuji zástupcům Agrospo-
lu Bolehošť, že nám vyšli vtříc a domluvili 
jsme se na omezení odběru vody.
Kromě toho došlo ještě ke dvěma méně 
významným opravám – výměna 12 m vo-
dovodu, o které jsme již psali a výměně 
vodovodního šoupěte u čp. 126. Celkové 
investice v letošním roce tedy přesáhly 
1 200 000 Kč. Pokud se na tom zastupitel-
stvo domluví, příští rok bychom pokračova-
li výměnou vodovodu v Bolehošťské Lhotě 
od čp. 26 po čp. 29 a při té příležitosti by se 
opravil rozpadající se chodník, který bude 
během výměny stejně nutné rozebrat. 

Jakub Šimerda

Zase ten obecní hostinec
 Děravé okapy na své nemovitosti ne-
chce nikdo, a proto jsme již od minulého 
podzimu čekali na pana Bobáka, kte-
rý měl za úkol vyměnit okapy po celém 
obvodu hlavní budovy hostince. Ty jsou 
nově z hliníku a jejich výměna trvala ne-
celé dva dny. 
Revitalizace se dočkala i letní zahrádka, kte-
rá prošla kompletním nátěrem stěn i podlah 
a nezapomněli jsme ani na stoly s lavicemi. 
Nátěry zajistili zaměstnanci obce. Mnozí 
z vás určitě pamatují, že letní zahrádku vy-
budovali místní občané svépomocí. Produkt 
jejich práce můžeme dodnes využívat. Snad 
je tedy potěší zveřejnění několika vzpomín-
kových fotografi í z tehdejší realizace.
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Letos tomu bylo 120 let od otevření Obecního hostince. Ten 
si do dnešního dne bohužel nezachoval svoji původní podobu 
s krásně zdobenou fasádou. I přesto je tato budova hlavním cen-
trem kulturního dění v Bolehošti dodnes. Dovolujeme si tedy 
pozvat všechny občany na oslavy tohoto poměrně významného 
výročí, které se budou konat 15. srpna, místo pro letošek zru-
šených Gulášových slavností. Ty snad budeme moci uspořádat 
příští rok, již bez epidemiologických opatření.
 Těšíme se na Vás!
Jakub Šimerda

Přijďtě oslavit

výročí od otevření
120.
OBECNÍHO 
HOSTINCE 
BOLEHOŠŤ 15.8.2020

• 14:00 Oficiální zahájení 
oslav

• 16:00 Skupina Streyci

• Nad ohněm grilovaná kýta a krůta
• Na čepu Primátor, Klenot a Kozel
• Oslavy se konají za účasti místních 

spolků SDH Bolehošť a  SK Sokol 
Lipiny

• Program pro děti: skákací hrad, 
stoly na ping pong, pískoviště, 
houpadla, skluzavka, tabule na 
kreslení, branka na kopanou

• Vstup volný

www.obecbolehost.cz    ou@bolehost.cz   tel. 494 627 134

Terénní úpravy v Lipinách
 Loni byla vybudována nová plocha 
pro kontejnery na tříděný odpad v Lipi-
nách. V letošním roce proběhly terénní 
úpravy plochy před kontejnery tak, aby se 
co nejvíce zlepšila přístupnost pro obča-
ny a dopravní obsluhu ze strany svozové 
společnosti. Úprava spočívala v odstraně-
ní nevhodného podkladového materiálu 
a urovnání celé plochy. Následně byl na-
vezen asfaltový recyklát, který byl patřič-
ně zhutněn. Za realizaci děkujeme fi rmě 
pana Hojného.

Jakub Šimerda
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Ošetření stromů
 Na jaře tohoto roku došlo k plánovému ošetření stromů. Vět-
šina z nich byly lípy, a to u hřiště před obecním úřadem, na Sol-
nické a ve Lhotě. Celkem se jednalo o 17 stromů. Na obecních 
pozemcích je vzrostlých stromů mnohem víc, ale některé byly 
ošetřeny v posledních několika letech.
U těch mladších se provedl výchovný řez, který má za cíl růst 
zdravé a stabilní koruny, která v budoucnu nebude vyžadovat 
přílišnou údržbu a tím se ušetří fi nanční prostředky. Zejména je 
nutné odstraňovat dvojité, či trojité konkurenční terminální vý-
hony. V místech rozdvojení se mohou starší stromy rozlamovat. 
U starších stromů je brán zřetel převážně na dobrý zdravotní 
stav, odstranění suchých větví hrozících pádem nebo těch větví, 
které by se mohly vylomit. Někdy je nutné instalovat bezpeč-
nostní vazbu kosterních větví, která zajistí stabilitu koruny. Tyto 
zdravotní zásahy je nutné přibližně každých 5 let opakovat.
Ošetření stromů zajistili pracovníci společnosti Zahrada Harta 
z Vysokého Mýta, a to za pomoci lezecké techniky. Ořezané vět-
ve likvidovali obecní zaměstnanci. 

Jakub Šimerda

Poděkování
 To nejhorší z epidemie nemoci COVID snad máme za sebou. 
Přesto chci jménem zastupitelstva obce Bolehošť poděkovat 
všem dobrovolnicím, které se během období karantény podílely 
na šití domácích roušek pro potřeby nejenom občanů Bolehoš-

tě, které jsme zdarma distribuovali před obecním úřadem. Velmi 
si toho vážíme, a proto jsme se jako zastupitelé rozhodli složit 
na malé poděkování. Ještě jednou, děkujeme!  

Jakub Šimerda

Květnové vítání občánků 
 Sobotní odpoledne 23. května bylo pro naše nejmenší občánky 
a jejich rodiče slavnostním. S panem starostou jsme je přivítali 
v naší obci, popřáli jim hlavně zdraví a předali věcné, květinové 
i fi nanční dary. Bohužel vzhledem k situaci, která nás všechny 
stále částečně omezuje, bylo to letošní vítání bez přednesu dětí 
ze Základní školy Bolehošť. I přesto byli přítomní dobře naladě-

ni a odpoledne si s námi užili. Letošní rok máme velkou radost 
z počtu narozených dětí. Tentokrát jich bylo sedm a na podzim-
ní termín, to bude počet pravděpodobně ještě o něco vyšší. Ješ-
tě jednou přejeme dětem štěstí do života a rodičům, ať mají ze 
svých ratolestí jen radost.

Zdeňka Andržová
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 DĚNÍ VE ŠKOLE
Výuka na dálku jako prostředek vzdělávání
 Troufám si říct, že pokud situaci někdo na začátku uzavření 
škol vnímal jako prázdniny, po pár dnech či týdnech už ji vět-
šinou přehodnotil. Prázdniny jsou o tom, že máme sice volno 
od povinností, ale hlavně máme možnost si uspořádat čas podle 
svého – a tak to rozhodně nebylo. K dětem patří kontakt s vrs-
tevníky a ten chyběl většině z nich. Navíc nějak se musely věno-

Svatební obřad na Obecním úřadě
 Dne 26. června si na obecním úřadě řekli své „ano“ manželé 
Eliášovi ze Solnické ulice. Přejeme jim v jejich svazku hodně 

štěstí! Bylo nám ctí, že jsme mohli být u toho.
Jakub Šimerda

Společenská kronika

SVÁ Ž IVOTNÍ  JUB ILEA OSLAV IL I

Oslavencům přejeme pevné zdraví a dostatek životního elánu a optimismu. 

* S ohledem na podmínky sdělování osobních údajů uvádíme pouze ty občany, od kterých máme souhlas se zveřejněním, kteří obdrželi blahopřání od obce nebo již došlo ke zveřejnění v obecním rozhlase.

Henclová Miloslava 70 let Ježková Hana 75 let
Fišer Jiří 94 let Rathouský Jaroslav 83 let
Potoček Josef 70 let Dolejší Věra 80 let
Novák Vítězslav
Hojná Věra
Černá Boguslava

83 let
80 let
70 let

Jirsáková Marie
Kašpar Václav
Matuška Zdeněk

91 let
86 let
80 let

ROZLOUČENÍ
SE ZESNULÝM I
Jiří Fišer ve věku 94 let
Jaroslav Rathouský ve věku 83 let

Všem pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast.

Dne 19.6. 2020 jsme se v obřadní síni v Tý-
ništi nad Orlicí rozloučili s mým milovaným 
manželem panem Jiřím Fišerem. 
Chtěli bychom touto cestou poděkovat 
za účast a květinové dary zástupcům Oú Bole-
hošť, sousedům i známým, kteří se rozloučení 
zúčastnili. Také děkujeme za všechny projevy 
soustrasti. Velmi si toho vážíme.

Jarmila Fišerová s rodinou

vat škole, ale s tou potíží, že byly v nejistotě, což prázdninový 
– tj. oddychový čas rozhodně nepřináší.
Zahájení online výuky nebyl dopředu pečlivě zamýšlený krok, 
spíš okamžité východisko z nouze, projev improvizace. Postup-
ně jsme začali připravovat videokonference. Sezvali jsme žáky 
do virtuálních tříd a společně pracovali. 
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Obdobně i školáci nastoupili do rozjetého rychlíku. Pořádně ne-
tušili, co se od nich očekává. Museli se více opírat o podporu 
rodičů, někteří však doma neměli vhodné vybavení pro výuku 
na dálku.
Rámcové a školní vzdělávací programy se neustále „provzdušňu-
jí“, ale pouze na papíru. Nikde není patrný výsledek. Proto jsme 
museli sami výrazně proškrtat stávající učivo. Nouzový stav 
potvrdil, že učitelé se ke své škodě nemohou spoléhat na obec-
né koncepce a strategii ministerstva školství. Znovu jsme se 
přesvědčili, že opravdový život se neodehrává v kancelářích 
a na úřadech.
Rodiče, děti i učitelky také záhy pochopili, že online výuka má 
své meze a nedokáže plnohodnotně nahradit řádnou výuku se 
vším všudy. Nelze ji přeceňovat, ale ani odstrkávat do kouta, není 
spasitelná, je spíš vhodná jako doplňující prostředek ve vzdě-
lávání. Svůj záměr však splnila a nakonec se nám i zalíbila. 
Ale rozhodně není lepší než prezenční výuka. Jsme rádi mezi dět-
mi. Ztráta přirozeného sociálního kontaktu se projevovala i u na-
šich žáků, děti potřebují být nejen s učiteli, ale také spolu. Všem 
se nám stýskalo. A stále více jsme se všichni těšili do školy.
Na nástup žáčků jsme se poctivě připravovali, velmi nápomoc-
ný nám byl pan starosta J. Šimerda, který ochotně nabídl obecní 

dezinfekci se stojanem a roušky, zakoupil pro všechny zaměst-
nance ochranné štíty a stále se zajímal o naše potřeby. Obavy, 
abychom vyhověli všem doporučením ministerstva školství, 
jsme měli velké.
Děti však po nástupu do školy byly úžasné a ukázněné. Všech-
na omezení, jako např. 15- ti členné skupiny bez možnosti se 
mezi sebou navzájem stýkat, a zvýšená hygienická opatření, beze 
zbytku dodržovaly. Báli jsme se, že je od sebe budeme muset 
odhánět, ale byly vážně vzorné. Vyučovali jsme především češ-
tinu, matematiku, angličtinu, prvouku, přírodovědu a vlastivědu. 
Někde se nám do rozvrhu vešla i hudební výchova nebo výtvar-
ná či pracovní. Jeli jsme mnohem pomaleji, hodně procvičovali 
a automatizovali již probranou látku. Některé části nového uči-
va necháme na začátek následujícího školního roku. Doufejme, 
že bude klidnější.

Na závěr školní roku 2019/2020 však musím s radostí konstato-
vat:
Společně jsme to zvládli!
A za to patří vám všem velký dík!

Mgr. Hana Boukalová 
ředitelka ZŠ a MŠ
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SBOR DORBOVOLNÝCH HASIČŮ
O činnosti sboru
 Vážení spoluobčané,
držíte v rukou nové číslo zpravodaje a s ním pravidelné novinky 
o činnosti našeho sboru.
Během dubna proběhla příprava obou vozidel a byla provedena 
jejich technická kontrola.
30. května se uskutečnil každoroční sběr železa a letos poprvé 
také elektroodpadu. Touto cestou bychom rádi poděkovali všem 
občanům za tuto podporu našeho sboru. Téhož dne se v Lipinách 

konal dětský den, kterého jsme se s naší technikou také zúčast-
nili. Sokol Lipiny zde připravil pro děti několik soutěží a hasi-
či získali již tradiční stanoviště, kdy si děti vyzkoušely stříkání 
na terče. Během této činnosti nás také navštívili letošní vítězové 
karnevalové soutěže masek, malí Šmoulové. Během večera, kdy 
došlo k opožděnému 
pálení čarodějnic, 
jsme zajistili dozor 
nad zdejší hranicí.
Závěrem bychom rádi 
poděkovali dlouho-
letému veliteli naše-
ho okrsku panu Janu 
Ježkovi za jeho ce-
loživotní práci nejen 
pro náš sbor, ale také 
pro celý 19. okrsek. 
Naše díky také patří 
panu Vladimíru Tlás-
kalovi, který tento rok 
také po mnoho letech 
ukončil svoji činnost 
jako starosta tohoto 
okrsku. 

za SDH Bolehošť 
kulturní referent 
Vojtěch Drašnar

 SOKOL LIPINY
Činnost Sokola od dubna 2020
 Na začátku tohoto článku popřeji všem 
spoluobčanům hodně zdraví po tak nároč-
ném období, kterému čelila celá naše re-
publika. Koronavirovou krizi jsme u nás 
Pod Lípou přečkali bez větších problémů 
a ztrát a mohli se připravovat na plánova-
né akce pro naše občany.  První akci jsme 
naplánovali na sobotu 30. května, do které 
jsme spojili dětský den a tradiční pálení 
čarodějnic. Akce začala od 15 hodin a pro 
děti bylo připraveno mnoho soutěží, na-
příklad šplh na májku, kopání na branku, 
opičí dráha, střelba ze vzduchovek, hod 
na koš a také tradiční přetahování lanem. 
Do Lipin také přijeli zpestřit dětský den 
naši místní hasiči a děti si mohly vyzkou-
šet stříkání vodou z hadice na plechovky. 
Pro návštěvníky bylo připraveno mnoho 
dobrot na grilu a mnoho dalšího. Po pěk-
ném odpoledni, kdy probíhal dětský den, 
se zábava pomalu přesouvala k večeru, 
na který nám přijela zahrát skupina Mos-
ty z Třebechovic. Hudba pěkně hrála 
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k poslechu i tanci a už se jen čekalo, kdy 
se zapálí hromada klestí. Před samotným 
zapálením nám hasiči pokropili celý pro-
stor okolo hromady, aby nedošlo k ne-
chtěnému vznícení a nějakým dalším 
problémům, za což jim děkujeme. Pak už 
se jen čekalo a kolem 19. hodiny jsme oheň 
zapálili. Počasí se velmi vydařilo a celá 
akce se nesla v přátelském duchu. Další 
akcí, kterou jsme připravili, bylo odložené 
zelené pivo a naplánovali jsme to na sobo-
tu 27. června. Nyní už jen zmíním připra-
vované akce. Na 29. srpna je naplánovaný 
plážový volejbal v areálu Pod Lípou, 
26. září chceme uspořádat v naší hos-
půdce posezení u Svatováclavského piva 
a 10. října proběhne Hubertova jízda. 
Na závěr popřeji všem krásné léto, i když 
počasí nám moc nepřeje.    

Petr Prause        

POZVÁNKY, INZERCE, OSTATNÍ

POPELNICE
NA 

BIOODPAD

• 300 Kč/ks

• Stále 
   k dostání
   na Obecním 
   úřadě

SAMOVÝROBA 
PO PROŘEZÁVCE 
OBECNÍHO LESA 

• 30 Kč/m3

• Průměry 10 – 20 cm
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v rodišti zakladatele Františka Jane ka

Výstava historických
motocykl  a automobil

5.Sraz p átel
zna ky JAWA

OBEC 
L E D C E

... všech zna ek
• jarmare ní hudební tel so Nešlapeto • moderuje Honza Dušek • spanilá jízda k rodnému domu •

• doprovodný program po celý den • pivní speciály Ovipistán • trialová show vícemistra sv ta Martina K oustka •
• zábavné vystoupení – oživlá vzpomínka na staré asy • ú ast továrního stánku JAWA • beseda s Ji ím Štanclem •

Ledce (u HK)

prezence  ú as tn ík od 8:00 hod in

5.9.
od 10:00 hodin

2020

ISO - 9001

OBEC 
L E D C E

Partne i akce:

www.ap-auto.cz

manželé Novákovi, rodina í a ova, rodina D dkova, rodinná farma Ing. erný, ezník – uzená  Miroslav Kališ, SK Sokol Lipiny

 areál koupališt

www.knnledce.cz • smida.honza@gmail.com
604 104 276 • 603 276 156 •    knnledce

SK SOKOL LIPINYSK SOKOL LIPINY
PO ÁDÁ TURNAJ PO ÁDÁ TURNAJ 

29. SRPNA 202029. SRPNA 2020
H I Š T  L I P I N YH I Š T  L I P I N Y

v plážovém v plážovém 
volejbalevolejbale

sobota 12. žáří 2020 
na sále obecního hostince

www.knnledce.cz           letníkinoledce        tel. 604 104 276www.knnledce.cz           letníkinoledce        tel. 604 104 276

pátekpátek    77 .8. .8. od 21:00, areál otev en od 18:00od 21:00, areál otev en od 18:00

LETNÍ KINO LEDCELETNÍ KINO LEDCE 
| NA VÝB R Z N KOLIKA DRUH  VÍNA | GRILOVANÉ SPECIALITY |
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Obecní knihovna Bolehošť

Provozní doba:
každé pondělí
od 15:00 do 17:00 hodin

Naše knihovna se nachází 
v budově obecního úřadu 
v 1. nadpodlaží.

SOKOL LIPINY SI VÁS DOVOLUJE POZVAT NASOKOL LIPINY SI VÁS DOVOLUJE POZVAT NA

SVATOVÁCLAVSKÉSVATOVÁCLAVSKÉ  
PIVOPIVO

26. ZÁŘÍ 26. ZÁŘÍ 
V AREÁLU POD LÍPOUV AREÁLU POD LÍPOU

O B E C N Í  Ú Ř A D  B O L E H O Š Ť  P O Ř Á D AO B E C N Í  Ú Ř A D  B O L E H O Š Ť  P O Ř Á D A

T URNA J T URNA J 
VE STOLNÍM VE STOLNÍM 

TENISETENISE
LISTOPAD 2020LISTOPAD 2020

SÁL OBECNÍHO HOSTINCESÁL OBECNÍHO HOSTINCE

O PŘESNÉM TERMÍNU BUDEME O PŘESNÉM TERMÍNU BUDEME 
VČAS INFORMOVATVČAS INFORMOVAT
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